
Bestyrelsesmøde   
Mandag den 1/11 2021 kl. 19.00 

 

Deltagere: Jeanette, Mia, Luise, Dorte, Linda, Lis 

Afbud: Anne-Dorthe, Kaja 

Referent: Lis 

________________________________________________________________________________ 

1. Regnskab/økonomi/daglig drift 

 Vi mangler nyt køleskab til rytterstuen. Lis bestiller et inden næste stævne. 

 Udendørsbelysning: Vi vil rigtig gerne have noget mere udendørsbelysning. Linda tager 

kontakt til Jytte og Ulla 

   

2. Opgaver siden sidst 

Novemberstævnet: Stævnet gik rigtig fint og vi fik et fint overskud.  

Vi har aflyst Juleklip på grund af for få tilmeldinger og Julehygge på grund af Corona 

situationen. Vores lørdagsaktiviteter fortsætter og i lørdags afholdt vi Action Parkour, som gik 

rigtig fint. 

 

3. Nyt fra udvalgene 

Vi holder et møde med udvalgenes kontaktpersoner i starten af næste år.  

Springudvalget har hentet tilbud hjem til nyt springmateriel på omkring 10.000 kr. , som 

bestyrelsen har godkendt. Daniel bestiller.  

 

4. Stævner/arrangementer 

Vores næste stævne er springstævne i den 19/2 2022 

 

5. Kommende aktiviteter og opgaver 

Terræntræning torsdag den 30/12 2021 

Stævne den 19/2 

 

6. Klubmesterskab 

Kaja og Mia har udarbejdet et udkast til nye regler til Klubmesterskab 2022 som ligger til 

godkendelse i Bestyrelsen, og kan ses på hjemmesiden, når de er godkendt.  

Mia bestiller rosetter og dækkener til mesterskabet. 

 

7. Rytterstuen 

Vi vil gerne have sat rytterstuen i stand med maling og nye møbler og lys. Punktet tages op til 

næste møde. 
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8. Feedback fra Distriktrådsmøde 

Feedback fra Mia og Jeanette som deltog i Distriktrådsmøde: 

 

9. Eventuelt 

 

10. Punkter til næste møde: 

Militarystævnet 2022 

Vaskeplads 

Rytterstuen 

 

 


